

PROTOKOLL

STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA 2024-02-13 KL. 17:15.

NÄRVARANDE:

Ordförande:	Jasmine Carlsson
Vice Ordförande:	Robert Oddestad
Utbildningsansvarig tillika sekreterare:	Ellinore Rosvall
Ordförande för sociala utskottet:	Vera Gunnars
Klubbmästare:	Leo Landström
Kommunikationsansvarig:	Malin Danielsson

1 § MÖTETS ÖPPNANDE

Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:20.

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE

Förslag: Robert Oddestad

Styrelsen beslutade

Att välja Robert Oddestad till justerare tillika rösträknare.

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET

Kallelsen utgick 2024-02-05 i enlighet med kallelseförfarandet.

Styrelsen beslutade

Att godkänna kallelsen i enlighet med kallelseförfarandet.

4 § ADJUNGERINGAR

Ingen adjungerades.

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA

Bilaga: Dagordning

Styrelsen beslutade

Att fastställa föredragningslistan med tillägg av ny § 17 ”JS Sverige”, ny § 18 ”Tillsättning av kommitté” och § 19 ”Ämbetsmannaavslutning” samt genom att bordlägga § 15 ”Föreläsningar och Case-seminarium”.

6 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE

Bilaga: Protokoll 2024-01-31

Protokoll 2024-01-31 är justerat och kan läggas till handlingarna.

Styrelsen beslutade

Att lägga protokoll 2024- 01- 31 till handlingarna.

7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER

Ordförande meddelade:

- Har haft heldag med ledningsrådet. Diskuterade bland annat beredningsfrågor. Gick igenom mål, strategier, AI och tvärvetenskap.
- Reccegasque! Fick hälsa reccarna välkomna.
- Kursföreståndaremöte. Diskussioner om de ekonomiska nedskärningarna.
- JURO årsmöte (extra).
- UUFS- styrelsemöte. Diskuterade bland annat en UKÄ-anmälan. Landade i att vi ska försöka uttömma alla andra alternativ först.
- Möte med JS Sverige.
- Omtentan i mars kommer att gå enligt plan.

Vice ordförande meddelade:

- Skött ekonomin löpande.
- Varit på reccegasquen.
- Varit på ELSA-gasque.
- Haft möte med Kontaktdagen:s VD och UE:s skattmästare.
- Fixat med Orbi och FB-gruppen.
- Varit på möte med Uppsala Akademiförvaltning om nytt hus. Offert kommer om några veckor. Ett problem är maxgränserna för antal personer som får vi vistas (pga. brandutgångar och ventilation). Låter just nu positivt.

Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelade:

- Reccegasque!
- Planerat för Årets lärare. Anmälningsskyltar finns nu i våra sociala kanaler.
- Möte med bokmästare och Iustus. Syftet var att stärka bandet mellan Iustus och bokmästaren så att de också har träffats. De har mycket mailkontakt.
- Möte med studieplatsgruppen. Inom UUFS arbetar vi med att ta fram med en gemensam kravlista för hur studieplatserna runt om i Uppsala ska se ut.
- Förberett likavillkors-halvdagsarbete. US presenterade JF arbete med lika villkor. Inväntar återkoppling på hur presentationen gick.
- Extrainsatt JURO-möte. Bland annat är en revisor för JURO vald.
- UUFS-möte.
- ELSA-gasque.
- Bokmöte på Jontes.
- Förberedelser för Iustus styrelsemöte.

Ordförande för sociala utskottet meddelade:

- Möte med Kalle från eventgruppen. Bland annat diskuterades nya evenemang på Jontes, ett korpenlag eller att slå ihop event och idrott.
- Slå ihop event och idrott? Bättre att hitta ett bra samarbete för idrott och event. Det är bra att vi har ett idrottsutskott. Det är viktigt att vi fortsätter att arbeta med studenthälsa.
- Kommittén HT24 kommer snart få överlämning.
- Inledande möte om sponsravtal för HT 24 med före detta kommitténs sponsorsansvarig och Arsalan. Kan höja en hel del i vissa avtal/kostnader.
- Pratad budget med Robert gällande recceveckan.

- Inför framtida avtal diskuteras hur vi kan uppmuntra till hållbara studier. Bland annat ska vi arbeta aktivt för att minska den framtidsångest som råder bland våra studenter.
- Biljettförsäljning till vårgasque. Alla biljetter slutsålda på 10 sekunder i ORBI. Har testat förmånen för Lex Legato och det har fungerat bra.
- Anmodan till vårgasque har gått ut.
- Medlemskap på ORBI är uppdaterade.
- Biljettförsäljning till LM-halvvägs. Det var mycket lyckat!
- Möte med Värmlands.
- Mailat ang. valslektion/lektioner.
- Offert inhämtad till P3.
- Halvvägsgasquen! En byrå sponsrar ett fotobås. Temat är satt.
- Det budgeteras, funderas, mailas och smsas i största allmänhet.

Kommunikationsansvarig meddelade:

- Haft uppstartsmöte med samtliga ämbetsmän.
- Skött löpande.
- Ordnat med ansvarig utgivare.
- Spelat in podd.
- Fortsatt kontakt med Consor.
- Ordnat med vår jubileumslogga.

Klubbmästare meddelade:

- Café- och klubbverkare.
- Kvällsverksamheten är i gång.
- Haft möte med klubbmästeriet.
- Möte med husmästare.
- Möte med eventgruppen.
- Möte inför vinprovningen.
- Spishällen är fixad.
- Haft kontakt med länsstyrelsen. Ska fråga Upplands museet ang. målning. Efter ok ska det inte vara några problem att måla stugan.
- Ett allmänt Jontes-formulär. Har något saknats på Jontes? Om de är nöjda med Jontes utbud.
- Sittning för café/klubb.

8 § **PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT**

Något PC-beslut har inte fattats sedan föregående möte.

9 § **BEVAKNINGSLISTAN**

Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades.

10 § **EKONOMISK ÖVERSIKT**

Den löpande ekonomin ser bra ut.

11 § ÄMBETSMANNAUTBILDNING + KICKOFF

- Tre stationer: 1. Komm, AMA, Soc. 2. Vice + klubb och 3. Ordf. + Utbsek + JOM.
- Vårt ägandeskap i Iustus ska framhävas. Dels att vi är delägare, dels att vi säljer kurslitteratur.
- Ta upp hur kylan används. Det som finns i kylan är inte till förfogande för alla om det inte står en lapp.
- Berätta om tipslådan så att fler vet om att den finns.

Kick-off:

- Mat är beställt och justerat till rätt antal.
- Vi fixar någon typ av tävling under sittningen.
- Bil kommer att användas för att hämta maten.
- Lägg in i kassan så att de kan betala för kick-offen i kassan.

12 § FÖRSLAG PÅ JUBILEUMSLOGGA

Malin Danielsson visade några exempel på jubileumsloggan. Än är det endast i sitt inledande stadie så styrelsen fick se några inledande förslag. Jubielumsgruppen har inte lagt fram sina slutförslag.

13 § INTERNATIONELL RECCEVECKA

Bakgrund: Eftersom vi denna termin lägger fokus på ökat samarbete med internationella studenter kan det vara intressant att diskutera möjligheten för internationella studenter att delta i recceveckorna, alternativt ett eget insparkeprogram som vi anordnar. Finns ett tillräckligt stort intresse, hur skulle detta genomföras, och är det möjligt?

Styrelsen diskuterade och kommit fram till att det kommer att finnas ett behov av en internationell inspark. Det kanske inte går att genomföra det på samma sätt som recceveckan anordnas på, men vi ska spåna på möjligheter för internationella studenter.

Ett sätt skulle vara att styra upp ett par dagar med en avslutande sittning. Vi ska undersöka möjligheterna att samarbeta med ELSA i frågan. Styrelsen har ansvar för att påbörja arbetet med det här så får vi se hur det utvecklas framöver. Om det finns ett stort intresse skulle det i framtiden kunna bli ett eget ämbete.

14 § SITTNING FÖR INTERNATIONELLA STUDENTER

På tisdag kommer en internationell sittning att hållas på Jontes. Sista svarsdatum är på söndag så efter det vet vi hur många studenter som deltog. Återrapporterar på nästa styrelsemöte.

15 § FÖRELÄSNINGAR OCH CASE-SEMINARIUM

Bakgrund: Som vi tidigare har diskuterat skulle det vara intressant att se över möjlighet att bjuda in till case-seminarium eller andra intressanta föreläsningar. Är detta något vi vill göra, och hur ska vi i så fall gå tillväga?

Styrelsen beslutade

Att bordlägga punkten. Punkten kommer att tas upp på nästkommande möte.

16 § TRÖJOR TILL STYRELSEN

Bakgrund: Vi har en budgetpost som heter ”Kläder till ämbetsmän” som ligger på 10 000 kr. Ett sätt att spendera (delar av) dessa pengar vore att köpa tröjor till styrelsen. Fördel med detta är dels att det är roligt med tröjor, dels att det syns bättre att vi är med i styrelsen när vi är ute och representerar. Man kan dock ifrågasätta hur ofta sådana tröjor skulle användas.

Hur ställer sig styrelsen till att köpa styrelsetröjor?

Styrelsen diskuterade och landade i att det finns ett representationssyfte. Det kan vara bra att ha tröjor som tydligt symboliserar att det är personer som det går att ställa frågor till/få hjälp av vid behov. Ändock diskuterades om det skulle kunna vara en onödig utgift men det ansågs att det fyller en viktig funktion som vi i dagsläget inte har.

Styrelsen beslutade

Att köpa styrelsetröjor.

17 § JS SVERIGE

Styrelsen diskuterade att ingå ett samarbete med JS Sverige. Nedan följer några samtalspunkter:

- Tar 2–3 månader för JS Sverige att hitta sponsorer till film/broschyr.
- Krävs fyra sponsorer.
- 75 % av broschyr är vårt material. 25 % annonser.
- Avtalsvillkoren behöver alltid studeras noggrant.
- Nuvarande styrelse måste meddela nästkommande styrelse så att det inte blir någon kommunikationsmiss.
- Om avtalet inte sägs upp i tid så måste en ny produktion göras. Det är därför viktigt att vi har koll på vad som gäller så att vi inte signerar något som vi eventuellt inte har nytta av.
- Får använda filmen i sex månader och får fortsätta att använda filmen även efter sex månader. Den ”levande” broschyren ingår i sex månader. Lägg till vad som avser filmen. Filmen kan ligga kvar på Instagram efter sex månader.
- Broschyren kan användas som PDF.
- Även vanliga film/foto får vara med.
- Avtalet är redo för påskrivning. Fundera på om det slottsbalen vi vill skildra. PDF- broschyr och film får användas efter sex månader.

18 § TILLSÄTTNING AV KOMMITTÉE

JF:s styrelse har möjlighet att fyllnadsvälja de poster vi inte har tillsatt (Se stämmoprotokoll 2023-12-10). Nu har en grupp ansökt om att tillsammans utgöra HT24 Reccekommitté.

Styrelsen har informerat valberedningen om vilka som ansökt enligt följande:

”Styrelsen har fått in förslag att välja personer till kommitté för höstveckan. Därför skulle vi gärna vilja att ni kallar dem till en kortare intervju och därefter avger en nominering eller inte. Det avser:

*Karin Wahledow till recceförman VT24-HT24
Hannah Magnusson till vice recceförman VT24-HT24
Johannes Jonsson, Isabelle Blixt, Emma Persson och Carl Moberg till
recceassistenter VT24-HT24”*

Valberedningen har intervjuat de sökande för att göra sitt uttalande:

”Hej!

*Valberedningen har valt att nominera de sökande till reccekommitté HT24.
Nedan följer vår nominering:*

William Nagy och Albin Högberg har intervjuat sökande till reccekommitté HT24. De har haft kontakt med ordförande för sociala utskottet och den tidigare kommittén. De framstår som väl införstådda i arbetet och vi tror att de skulle genomföra kommittéarbetet med bravur. De har redan börjat tänka hur de ska fördela arbetsuppgifterna mellan sig. Alla utom en har varit faddrar under en tidigare reccevecka på hösten och är väl införstådda i hur en sådan brukar gå till.

*Recceförman - Karin Wahledow
Vice recceförman - Hannah Magnusson
Recceassistenter - Johannes Jonsson, Isabelle Blixt, Emma Persson och Carl Moberg”*

Styrelsen beslutade

Att välja Karin Wahledow till recceförman, Hannah Magnusson till vice recceförman och Johannes Jonsson, Isabelle Blixt, Emma Persson och Carl Moberg till recceassistenter.”

19 § ÄMBETSMANNAAVSLUTNING

- Det finns inte möjlighet till nationssittning. Därför är det läge att spåna på nya idéer på vad vi kan göra som ämbetsmannavslutning.
- Styrelsen kommer att vidare diskutera punkten på nästa styrelsemöte!

20 § ÖVRIGA PUNKTER

- Stipendienämnden har haft möte och påbörjar arbetet. Stipendieutlysningen kommer att släppas i våra sociala kanaler på måndag 19/2.
- Det är dags att planera in en work-shop och middag för styrelsen.

21 § ORDET FRITT

22 § MÖTETS AVSLUTANDE

Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 19:52.